

Central Ontario Regiment

The 20th Canadian Battalion, Canadian Expeditionary Force (also known as the 20th (Central Ontario) Battalion, CEF) was composed of volunteers from militias in central Ontario. The unit participated in the Battle of Flanders, Somme, Vimy Ridge, Hill 70, Passchendaele, and the Last Hundred Days. Three members of the battalion were awarded the Victoria Cross. In total, 885 officers and men died while serving with the battalion, which was disbanded in 1920.

Central Ontario Regiment

Le 20e Bataillon canadien, Force Expéditionnaire canadienne (aussi connu comme les 20e (Ontario Central) Bataillon, CEF) a été composé de volontaires de milices en Ontario central. L'unité a participé à la Bataille de Flandre , Somme , Vimy Ridge , Colline 70 , Passchendaele , et les Cent Derniers jours. La Victoria Cross a été accordée à trois membres du bataillon. Au total, 885 officiers et hommes sont morts en servant avec le bataillon qui a été dissout en 1920.